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Motion – transparens kring arvoden  
 
Till: Skeppsviks Samfällighets årsstämma 2024 
Ärende: Motion avseende transparens kring styrelsens arvoden 
Datum: 2024-03-26 
Inlämnat av: Gunnar Borg, Jonas Yngwe, Bengt Öberg 

Bakgrund 
Det är av stor betydelse för medlemmarna att styrelsens arbete kan utföras med god kvalitet. En 
faktor härtill är skäliga arvoden. Undertecknade motionerade om en dubblering av arvodena vid 
stämman 2022, vilket bifölls av medlemmarna.  

Vi uppfattar önskemål bland medlemmarna att se hur arvodena fördelas inom styrelsen. 

Transparens 
Medlemmarna väljer styrelse, revisorer, och valberedning och är föreningens huvudsakliga grupp av 
intressenter och avnämare.  

Medlemmarna finansierar även styrelsens verksamhet genom sina medlemsavgifter. Det uppfattas 
som skäligt att få insyn i hur medlemsavgifterna fördelas, även vad avser arvoden på individnivå. 
Detta är praxis inom många andra föreningar. 

Vi har stort förtroende för att fördelningen är korrekt, och ser inga nackdelar med att medlemmarna 
får veta hur deras medlemsavgifter disponeras fullt ut. Vi ser bara fördelar med transparens kring 
arvodena. 

Förslag till beslut 
Vi föreslår mot bakgrund av ovan följande beslut i tillämpligt alternativ: 

A. I det fall stadgarna medger transparens kring arvodenas fördelning: 
• Beslut: Stämman beslutar att styrelsen skall redovisa fördelningen av arvodena. 

B. I den händelse att en konflikt mellan stadgar och transparens kring arvoden föreligger: 
• Beslut 1: Stämman beslutar att stadgarna ändras till att medge transparens kring 

arvodenas fördelning, och att;  
• Beslut 2: Stämman beslutar att styrelsen skall redovisa fördelningen av arvodena. 

 

Med vänliga hälsningar, 

Joans Yngwe, Beng Öberg, och Gunnar Borg,          genom Gunnar Borg  

 


